
 

Новогодишњи пријем за представнике мјесних заједница

26.12.2019 - 17:20

Градоначелник Приједора Миленко Ђаковић оцијенио је данас да
је ова година генерално била јако турбулентна у многим
догађајима и да су се заједничким трудом савладавале посљедице
и поплава и свих догађања која су пратила мјесне заједнице.

  

"Оно што су нам највећи проблеми били око већине крупних пројеката у мјесним заједницама јесу
жалбени поступци, а тиме и губитак драгоцјеног времена док се не дође до извођача радова", рекао
је Ђаковић новинарима у Приједору након пријема за представнике овдашњих савјета мјесних
заједница.

 Шеф Одсјека за мјесне заједнице града Приједора Милан Гламочанин оцијенио је да је ове године
учињен позитиван помак у раду мјесних заједница гдје је добра организација направила добар мост
између Градске управе и мјесних заједница.



 "Одсјек је ту за стручну помоћ, прикупљање података, припрему пројеката и просљеђивање
иницијатива органима града на одлучивање. Било је инфраструктурних, али и пројеката подизања
општег стандарда грађана, уређивања простора и заштите животне средине, а све то имало је
подршку града", навео је Гламочанин.
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